
Referat af afdelings bestyrelsesmøde den 25. oktober 2015 

Fremmødte: Stine, Nickie, Lillian, Majken, Anitta og Trunte 

Mødet blev flyttet over til Valhalla, hvor vi arbejde med at sætte på plads efter veloverstå-

et  hovedrengøringen, som blev udført af ISS. 

Der var enighed om at de forskellige brochurer vil blive flyttet ind til klargøring i det nye år. 

Det blev besluttet at julen i Vahalla skulle være lidt andet end bare klippe og klistre, så der 

vil blive bagt i stedet for. Dejen vil være lavet klar og det forskellig skal så stikkes ud og ba-

ges. Det vil give hygge på en anden måde og mulighed for at nogen af dem, som måske 

ikke ville bage selv, fordi det kun er dem, får bagt lidt kager.  

Der er lidt klippe klister papir i Valhalla fra tidligere år og er der nogen som har lyst til at 

lave noget med det vil det være helt fint. 

Det blev besluttet at næste bestyrelsesmøde skulle være kombineret med en frokost på 

Brazz, 

 


